

1. This week's prayer focus is to give thanks for Jesus, in and through whom only we can approach God.
本週禱告焦點：感謝耶穌，只有通過祂我們才可以接近神。
2. The nomination process for new church officers – deacon/deaconess, church clerk and church treasurer – is underway. We ask members to please prayerfully consider any nominees you may have and complete the nomination form online: www.rochesterccc.org/nomination
教會新執事（執事、文書、司庫）的提名程序已經開啓，請會員們以禱告的心考慮提名，在教會網站填寫提名表 www.rochesterccc.org/nomination
3. Starting in April, we will be bringing back weekly lunches after second service at RCCC.
每主日第二堂崇拜後的教會午餐將從4月起恢復。
4. Pray for Pastor Ho who is in Ithaca preaching at First Ithaca Chinese Christian Church as Pastor Bin Tang preaches the Word of God in Chinese service today.
為在 Ithaca 伊的家華人基督教會證道的何牧師禱告。何牧師與唐斌牧師互換講台，唐牧師今天在我們教會中文堂講道。
5. After prayerful consideration, we are canceling MBC again this year due to the lack of teachers and helpers.
由於缺乏老師和助手，經過禱告，我們決定今年再次取消音樂聖經營。
6. Our next baptism service will be on Sunday, April 17th. If you are interested in getting baptized, please reach out to any one of our pastors or board members.
下次的受洗典禮將於4月17日主日舉行。如果您有意要受洗，請聯系任何一位牧師或執事。
7. All Missions Committee members have unanimously agreed to donate \$5000 from the missions fund to World Relief towards WR's "Ukraine Disaster Response". We encourage brothers and sisters to individually give towards this urgent need to provide humanitarian aid to the Ukrainians.
全體宣教委員會成員一致同意從宣教基金拿出 \$5,000 捐給世界緩助會的“烏克蘭救災”基金。我們鼓勵弟兄姐妹們為這項迫切需求單獨奉獻，向烏克蘭提供人道主義援助。

8. Sermon speakers:

	March 27
English Worship	Matthew Ricci
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	三月二十七日
英文崇拜	Matthew Ricci
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄